
Geachte, gemeenteraad van Den Helder 

Via deze weg wil ik mijn zorg uitspreken omtrent de huisvestiging van jongeren in de Vogelwei te 

Julianadorp.  

Ik ben sinds 2014 woon achtend in de Vogelzand, wat begon als een nette rustige buurt zonder grote 

problemen is dit in de tijd veranderd. In de afgelopen jaren ondervinden wij veel overlast van de 

groepen jongeren die op de skatebaan en omgeving vertoeven. 

Het overlast bestaat uit vandalisme, drugsgebruik, vuurwerkoverlast en intimideren gedragingen. 

Daarbij heb ik vorig jaar hard drugs gevonden op het schoolplein van de Verrekijkers evenals een 

kinderfiets van mijn zoon die voor mijn vrouw haar ogen meegenomen werd. Hier tevens ook 

meerdere meldingen van gemaakt bij de politie.  

Op 31 januari 2024 zijn wij bij de informatie bijeenkomst (ontwikkelingen Vogelwei) geweest op de 

Vogelwei. Het blijkt dat de gemeente de plannen heeft om de Vogelwei op te knappen en hier 

jongeren te plaatsen.  Het besluit lijkt al genomen te zijn maar de vraag om input ‘hoe’ leek het 

onderwerp van gesprek te zijn. Dit vinden we best kwalijk aangezien de lopende problematiek nog 

niet verholpen zijn. De zorgen hebben we hierover dan ook kenbaar gemaakt evenals de andere 

buurtbewoners.  

Het is begrijpelijk dat er ook voor deze jongeren een geschikte plek gevonden dient te worden echter 

vinden wij het onbegrijpelijk dat dit naast een basisschool gerealiseerd dient te worden in een 

omgeving waar al zoveel overlast plaats vind. Daarbij zijn de lopende problemen een mogelijke 

katalysator voor de problemen die de te huisvestigde jongeren zelf al ondervinden. 

Wij willen u dan ook vragen om dit plan nog eens te herzien en of dat de Vogelwei een andere 

bestemming kan krijgen. Een school, de Verrekijker ernaast, dient naar ons inziens een veilige plek te 

zijn waarbij de kwetsbaarheid al dusdanig hoog ligt (kinderen vanaf 2 jaar). Nogmaals, de plek bij de 

skatebaan voelt nu al als een onveilige plek. Daar waar dit probleem zich eerder voordeed bij het 

winkelcentrum de Vomar is dit nu naar onze woonwijk verplaatst. Ook de politie erkend dit probleem 

en beschrijft dit als een ‘kat en muis spel’. Daar waar zij er maar geen grip op krijgen.  

Ik denk dat bovenstaande voldoende informatie geeft betreffende het gevoel van mijzelf en 

buurtbewoners en ik hoop daarom ook op een wijs besluit van de gemeente om af te zien van de 

huidige plannen. Daarbij wanneer u meer informatie nodig heeft over mijn zorgen en eventuele 

ideeën dan ben ik beschikbaar voor commentaar. 

Hoogachtend, 


